



地中海傳奇號 (MSC Meraviglia)  
乘坐地中海傳奇號 17萬噸



# 聖誕新年巴哈馬9天之旅

MSME2412G

## 行程亮點:

- 包多倫多來回旅遊巴碼頭接送、郵輪船費及碼頭稅
- 包一晚酒店及增游名牌outlet mall購物

**2024年出發日期:**  
**12月14日/21日/28日**

出發日期	雙人內艙房 每位加元 由船公司派房	雙人陽台房 每位加元 由船公司派房/可能有部分遮擋
2024年12月14日	1299/pp 起	1599/pp 起
2024年12月21日	1799/pp 起	2199/pp 起
2024年12月28日	1699/pp 起	1999/PP 起



日期	地點	到達	開出
Day 1 (星期六)	多倫多, 加拿大 - 紐約, 新澤西州 Toronto		
Day 2 (星期日)	自由港, 新澤西州 New York (Brooklyn), NY		3:00PM
Day 3 (星期一)	海上巡遊 Cruising		
Day 4 (星期二)	卡納維爾港, 佛羅里達州 Port Canaveral	1:00PM	9:00PM
Day 5 (星期三)	拿騷, 巴哈馬 - Nassau, Bahamas	1:00PM	9:00PM
Day 6 (星期四)	Ocean Cay Marine Reserve, 巴哈馬 Bahamas	9:00AM	10:00PM
Day 7 (星期五)	海上巡遊 Cruising		
Day 8 (星期六)	海上巡遊 Cruising		
Day 9 (星期日)	自由港, 新澤西州-多倫多, 加拿大 Toronto	7:00AM	

## 地中海傳奇號

是一艘四季之船, 它擁有的各種服務和設施能滿足一年四季的需求, 並提供完美體驗。在船上, 你擁有獨特豐富的多種用餐選擇, 可以在不同的區域感受戶外娛樂, 也可以依靠在海景長廊欣賞一望無際的海景, 或者在兩層的室內步道散步, 感受480平米的LED穹頂, 更可以通過專門的娛樂區域直達戶外水上樂園。

致力於為在郵輪上歡度假期的乘客們提供優秀的郵輪體驗。為此, 郵輪提供了豐富多樣的船上娛樂節目, 如品種繁多並令人驚奇的秀場節目、令人印象深刻的百老匯和拉斯維加斯式的戲劇表演、現場音樂和豐富多彩的夜生活。在白天, 每個人也能在品目繁多的娛樂項目中找到自己喜愛的專案, 從音樂、遊戲到其他各種活動應有盡有。郵輪還與國際品牌合作樂高Lego和智高Chicco合作, 為孩子們提供服務, 這進一步體現公司為家庭和孩子創造難忘的假期的承諾。

傳奇號還是一艘充滿尖端科技的郵輪, 將提供一系列高科技服務, 例如: 運用近距離無線通訊技術(NFC), 使客人可以使用船卡, 智慧手環和手機來進入艙房、支付船上消費或定位孩子位置等。另一個令人驚歎的特徵是船上配備一個480平方米的LED螢幕, 這個巨大的螢幕將構成郵輪內部長廊的整個天花板。就像一片高科技的數碼化的天空, 這個螢幕可以呈現出各種圖片、類比日出日落、並且可以在任何時間生成各種應景的天氣。

團費不包括: 岸上觀光, 司機領隊小費(全程\$50美金), 船上小費(\$16美金/晚), 旅遊保險和個人其他任何費用  
 . 團費已於原價扣除3%, 須以現金或支票繳付, 如用其他付款方式則以原價繳付  
 . 請注意: 郵輪公司保留更改行程和價格之權利。請跟郵輪公司確認港口地點與時間。報名時必須繳付訂金每位CA\$350。最後繳款日期為出發日期前100天

萬錦 天馬旅遊 郵輪專線  
905-604-9288 905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.  
Markham, ON L3R 0G6  
webbooking@nghtours.com

www.nghcruise.com



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)



**NGH CRUISE**



**MSME2412G**

**MSC Meraviglia**  
Tonnage: 170,000 tons



# 9DAYS CHRISTMAS & NEW YEAR BAHAMAS CRUISE



- The Price Includes Round-trip tour coach from Toronto to Pier, cruise fare and all taxes
- Includes One night Hotel Accommodation and outlet mall shopping

**2024 Departures:**  
**Dec 14 / 21 / 28**



Departure date	Inside Stateroom (Guarantee room)	Balcony Stateroom (Guarantee room/Obstructed)
December 14, 2024	1299/pp up	1599/pp up
December 21, 2024	1799/pp up	2199/pp up
December 28, 2024	1699/pp up	1999/pp up

Date	Port	Arrive	Depart
Day 1 (Saturday)	Toronto, Canada-New York (Brooklyn), NY		
Day 2 (Sunday)	New York (Brooklyn), NY		03:00PM
Day 3 (Monday)	Cruising		
Day 4 (Tuesday)	Port Canaveral, Florida	1:00PM	9:00PM
Day 5 (Wednesday)	Nassau, Bahamas	1:00PM	9:00PM
Day 6 (Thursday)	Ocean Cay Marine Reserve, Bahamas	9:00AM	10:00PM
Day 7 (Friday)	Cruising		
Day 8 (Saturday)	Cruising		
Day 9 (Sunday)	New York (Brooklyn), NY - Toronto, Canada	07:00AM	



## MSC Meraviglia

As one of the greenest and safest ships in the industry, the MSC Meraviglia is full of technological advances that allow guests to have one of the most enjoyable cruising experiences available. The ship features "Near Field Communication" which allows guests to make onboard payments, access staterooms, and geo-locate children, friends, and other onboard locations with the use of their cruise card, bracelet, or smartphone. The "Enhanced" MSC Yacht Club provides guests a new level of luxury with restaurants, solarium, private lounge, and suites with private whirlpool baths in its self-contained location. In addition to this, the ship offers the industry's first LED screen that stretches the entire ceiling of the interior promenade, and acts as a digital sky that projects compelling vistas throughout the day. There is an Outdoor Aqua Park connected to a double deck indoor amusement park for guests to enjoy, as well as indoor shops, innovative bars, and specialty restaurants serving an exquisite blend of Mediterranean cuisine and international specialties. The combination of state-of-the-art-technology and bold design allows the MSC Meraviglia to dock at exciting cruise ports around the world.

- The package price does not include: visa fees, shore excursion, tips for the driver and leader (USD\$50 for the whole journey), tips on board (USD\$16/night), travel insurance and any other personal expenses.
- The package price has been deducted 3% from the original price and must be paid in cash or cheque or email transfer. If other payment methods are used, the original price will be paid
  - Please Note: The cruise line reserves the right to change itineraries and prices. Please confirm the port of call and arrival/departure time with cruise line.
  - Deposit of CAD\$350 per person is required when booking. Final payment due date is 100 days before departure date

MARKHAM / NGH TOURS CRUISE LINE  
**905-604-9288 905-474-9628**

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.  
Markham, ON L3R 0G6  
**webbooking@nghtours.com**

**www.nghcruise.com**   
TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)